

二月號

BE THE HERO!

# 乙倫·小小英雄誕生!



願望故事 / WISH STORY  
活動匯報 / ACTIVITIES REPORTS  
義工園地 / VOLUNTEER CORNER  
環球願望故事 / WORLD WISH STORY  
活動快拍 / EVENT SNAPSHOTS

## 乙倫化身鐵甲奇俠 拯救地球

五歲的乙倫患上末期腎衰竭，年紀小小已像他最愛的英雄人物們一樣打了很多場硬仗。在眾多角色之中，他最喜歡鐵甲奇俠。乙倫因病關係，身上一直插著兩條喉管，卻因為這樣，他一直覺得自己和心胸有能量球的鐵甲奇俠有特別的連繫，是陪伴他和病魔作戰的好戰友。那天，他跟願望隊長說，他想見鐵甲奇俠一家，更想變成他。他在腦袋裡築構一個又一個關於鐵甲奇俠的故事，卻從沒想過他會變成故事的主角。

### A NEW SUPERHERO IS BORN! YUET-LUN TRANSFORMS INTO IRON MAN & SAVES THE WORLD

Suffering from End Stage Renal Failure, 5-year-old Yuet-lun is fighting hard against his illness, just like his beloved superhero characters battling the villains. Amongst all superheroes, he loves Iron Man the most because he feels a special bond to him — Yuet-lun has a medical device in his chest just like Iron Man's Arc Reactor. He told our Wish Captain that he wishes to meet Iron Man's family, and even BE HIM. He daydreams about meeting Iron Man, but he could never imagine transforming into his favorite superhero.





「這天你有特別任務，會有很多哥哥姐姐幫助你的。」為了給乙倫驚喜，我們不讓爸爸媽媽透露半句。焦急的乙倫等呀等，終於等到變身成超級英雄的大日子了！在 DFS 全力支持下，化身 Agent Koo 的著名藝人古天樂在尖沙咀 DFS 旗下香港T廣場廣東道店把神秘的法寶交給小小鐵甲奇俠。豈料四位膽大包天的賊人把法寶偷去，我們的小英雄立刻和變身成美國隊長的爸爸與賊人展開刺激又驚險的追擊戰！經過重重任務和關卡，小英雄終於捉拿所有壞人，奪回法寶，成功拯救地球了！

乙倫完成任務，高舉願望星星的一刻，每位觀眾都看得雙眼通紅的，包括一直和他經歷喜與樂的爸爸媽媽：「我們從沒想過一位孩子的床邊夢話，卻能喚起這麼多人一起幫助他完成這個願望，謝謝你們！」是的，各方給予的力量，讓孩子的願望不再是遙不可及，你們每一位也是超級英雄！

"You have a special mission on THE DAY." In order not to spoil the surprise, Yuet-lun was told very little about his Wish Day. Yuet-lun was getting more and more nervous as THE DAY approached. With the generous support of DFS, well-known artiste Louis Koo (aka Agent Koo) presented a magic box to the Little Superhero at T Galleria by DFS. The adventure began as four bodacious thieves took Yuet-lun by surprise and stole the box! Together with Agent Koo and Captain America Dad, Yuet-lun brought all the thieves to justice, retrieved his present, and more importantly, saved the world!

Tears welled up in everyone's eyes when Yuet-lun accomplished his mission and held the Wish Star up high, "We have never thought that Yuet-lun's wish will become a reality with the help of so many generous and talented individuals, thank you!" the mother and father said. All of YOU are superheroes too!

“  
我從沒想過會有這麼多有心人從  
四方八面來幫助我，只為讓我兒  
子的一句童話成真。  
乙倫媽媽

“



鳴謝：DFS Group, 尖沙咀DFS旗下香港T廣場廣東道店, 古天樂先生, Williams Lea Tag, WHAT IF, buzz agency, Print.Rich.Products, Manna Catering Limited, 攝影師Max 及一眾義工

Acknowledgement: DFS Group, T Galleria by DFS, Canton Road, Mr Louis Koo, Williams Lea Tag, WHAT IF, buzz agency, Print.Rich.Products, Manna Catering Limited, Max the photographer and volunteers



立刻重溫當日精彩片段！  
Scan And See How Yuet-lun Saves The World !



## HELLO KITTY 與 幸運粉絲嘉敏 的甜品教室

KA-MAN ENTERS HELLO KITTY'S  
DESSERT WONDERLAND

和嘉敏相處，我們不難發現她和她最愛的角色有不少共通點：圓鼓鼓的可愛臉頰；喜歡穿粉紅色的裙子；還有……喜歡媽媽做的蘋果批！你猜到她最愛的卡通人物是誰？沒錯！便是 Hello Kitty 了！

這位小粉絲一直期盼著和 Hello Kitty 攜手造出最美味的蘋果批，卻在見面的一刻害羞地躲在媽媽身後。畢竟身處在朝思夜想的情景裡，一切都顯得不太真實了。隨著 Hello Kitty 的熱情款待，嘉敏也漸漸敞開心扉，更偷偷親吻了 Hello Kitty 數次呢！

嘉敏努力把餅皮搓呀搓，加進蘋果蓉後放入焗爐烘焙。看著自己的製成品，看看伴隨身旁的偶像，不善表達的嘉敏露出溫暖的笑容，融化了在場所有人。

治療的過程既漫長又艱辛，而短短的下午時光卻成就了願望童的小心願，帶給這一家點點安慰，讓他們在往後的抗病路途上，帶著這份美好的回憶奮鬥下去。

It is not difficult to see similarities between Ka-man and her favorite cartoon character: lovely round face, love of wearing pink dresses and a big fan of mother's apple pie. Can you guess who her favorite character is? Yes! It's Hello Kitty!

Although Ka-man had been wishing for the day when she could make an apple pie with her favorite character, when she first met Hello Kitty she was too shy so she hid behind her mother. She could not believe her wish would come true! Thanks to the warm hospitality of the host, Ka-man opened her heart to Hello Kitty and even stole a few kisses!

With help from her mother and Hello Kitty, Ka-man baked the most delicious dessert. She smiled with such sweetness that our hearts melted.

We hope this unforgettable memory will last a life time for Ka-man and give her and her family strength to fight against her illness.



一個平凡的下午，  
造就了一個不平凡的願望。

In an ordinary afternoon,  
an extraordinary wish came true

「我想和 HELLO KITTY 一起製作蘋果批」— 嘉敏，5，腦腫瘤  
"I wish to make apple pie with hello Kitty"— Ka-man, 5, Brain Tumor

鳴謝 Acknowledgement : Sanrio Hong Kong Co., Ltd, Hello Kitty Secret Garden





## 2016 分享願望的喜樂

承蒙置地公司連續十八年的贊助和支持，願望成真基金再次於置地廣場中庭與其合辦為期一個月的年度聖誕籌款活動「分享願望的喜樂」，鼓勵各界人士為更多患有嚴重疾病的兒童實現願望，令他們的人生充滿盼望、毅力和歡樂。

願望童宇晴及 Nathaniel 與雅樂傳情合奏隊以豎琴演奏為開幕禮揭開序幕。繼願望成真基金主席劉仲恒醫生及置地公司行政總裁黃友忠先生分別致開幕詞後，願望童心心及 Nathaniel 與活動大使郭富城先生分享了他們的願望故事。當晚 Nathaniel 表現活躍，和台下記者及觀眾打成一片。隨後，眾人連同其他主禮嘉賓：香港大學醫學院兒童及青少年科學系陳志峰教授、香港兒童醫院籌劃組總護士長陳寶妍女士、願望成真基金榮譽顧問楊紫芝教授等，一同宣佈「分享願望的喜樂 2016」的展開。

除了聖誕主題精品義賣櫃檯外，置地廣場也透過收集許願裝置門券及義賣聖誕咭、環保袋、毛公仔和朱古力等為三位願望童籌款。

## SHARE THE JOY OF A WISH 2016

For the 18th year, Make-A-Wish Hong Kong co-organized the annual month-long Christmas fundraising campaign "Share the Joy of a Wish" at the LANDMARK ATRIUM with Hongkong Land, uniting the community to help us grant more wishes of children with life-threatening medical conditions and enrich their human experience with hope, strength and joy.

Wish Children Yu-ching and Nathaniel kick-started the launch ceremony by performing on the harp alongside other musicians from Voice of The Harp. Dr Kevin CH Lau, Chairperson of Make-A-Wish Hong Kong, and Mr Robert Wong, Chief Executive of Hong Kong Land, delivered opening remarks for the event, followed by a Wish Story sharing between Wish Children Sum-sum and Nathaniel and our Event Ambassador, Mr Aaron Kwok. Nathaniel performed very well on stage and was loved by the audience. Together with other officiating guests including Prof Godfrey Chan, Head of Department of Paediatrics and Adolescent Medicine, The University of Hong Kong; Ms Vivian Chan, Chief Nursing Officer (Commissioning Team) of Hong Kong Children's Hospital; and Prof Rosie Young, Honorary Advisor of Make-A-Wish Hong Kong, they officially announced the launch of "Share the Joy of a Wish 2016".

Apart from the charity sales counter filled with Christmas goodies, Hongkong Land also supported us through collecting wishing tickets at Wishing Machine and initiating charity sales of Christmas cards, tote bags, plush toys and chocolates. All proceeds were dedicated towards making three Wish Children's wishes come true.





## 聖誕願望派對 2016

### CHRISTMAS PARTY 2016

香港半島酒店已連續十四年贊助願望成真基金舉行聖誕聯歡會，與逾百個願望家庭及義工一起預祝聖誕。這邊廂魔術師與願望童合作表演魔術，那邊廂彩繪師為小朋友畫上聖誕圖案。接著的水晶球雜技表演，同樣令大家看得目不轉睛。享用美食期間，芬蘭國家旅遊局和捷旅從芬蘭帶來了真正的聖誕老人，和小朋友分享他的小故事和秘密！最後當然少不了賓果遊戲、幸運大抽獎及聖誕老人派禮物，願望童亦紛紛寫下聖誕咭及祝福以答謝聖誕老人。

The Peninsula Hong Kong has been sponsoring the Christmas party of Make-A-Wish Hong Kong for 14 consecutive years, celebrating Christmas with over 100 Wish Families and volunteers. The party was kicked-off with an interactive magic show and face paintings for our Wish Children, followed by a terrific contact juggling performance. While everyone was enjoying the gourmet lunch, Visit Finland and Jetour brought the real Santa from Finland to surprise us! All the little ones were obsessed with the Santa's life stories and little secrets that he shared. They showed their appreciation by sending Santa their blessings on Christmas cards. Special thanks to Santa for leading the Bingo game and lucky draw, and giving each Wish Child a Christmas present before the party ended.



## 願望之樹 TREES OF HOPE

香港半島酒店已連續十三年與願望成真基金合辦年度聖誕籌款活動，分別有「願望之樹」、「願望之樹下午茶」及「願望之樹雞尾酒」，慈善義賣半島雪人門僮玩偶及聖誕玻璃吊飾配薑餅曲奇、大堂茶座的英式下午茶及酒店酒吧特製雞尾酒，收益撥捐願望成真基金。

Co-organized by The Peninsula Hong Kong and Make-A-Wish Hong Kong, the annual Christmas fundraising campaign - "Trees of Hope", "Teas of Hope" and "Cocktails of Hope" - was in its 13th year. Proceeds generated from the charity sales of SnowPage plush toys, Christmas glass ornament and gingerbread cookie sets, plus the afternoon tea sets and festive cocktails were donated to Make-A-Wish Hong Kong.



# VOLUNTEER CORNER

## 為願望童行動

「我是 Super Junior (SJ) 的超級粉絲，當願望團隊和我聊起願望時，不消一刻便決定要與他們見面。可是籌備願望的過程並不是你所想的盡如人意，當中的重重難關曾令我氣餒。不過回想起來，幸好那刻願望小隊陪伴我堅持到底，更主動爭取願望成真的機會：緊貼 SJ 的動態、撰寫文章解釋親身見面的因由等。最後，我就像做夢一樣真的可以在他們來港開演唱會時在後台和 SJ 拍照，他們還著我『加油』！願望成真的第二天，有報紙報導我與他們見面的消息，這份剪報現在還貼在我床頭呢！

「現在，我的身份改變了，由願望童成為了星星同學會的一員，希望將來了解更多義務工作，幫助更多更多願望童。對我來說，願望成真充滿著快樂，是『苦中一點甜』，透過分享我的故事，我希望能讓患有重病的小朋友知道他們在任何時候都不孤單，因為在願望歷程的旅途上，有許多人會幫助你，和你一起實現願望的！」

## MAKE A JOYFUL NOISE

"I am a super fan of Super Junior (SJ). I had no hesitation on my true wish when the Wish Team visited us - I wish to meet SJ. Life is not always what we want it to be. I felt so frustrated when there were so many hurdles during wish preparation. However, I was lucky enough to have the Wish Team supporting and encouraging me to keep working towards my wish. I kept a close eye on the news, and I wrote a letter to their manager. At last, I had the chance to meet the whole SJ team backstage before the concert! It was a long-awaited dream come true, and it even made the news! Even till now, the news clipping of my meeting with SJ is still on my bedroom wall.

"Being a Wish Alumni, I love to learn more about volunteering and help more Wish Children. To me, the whole Wish Journey is filled with joy and excitement. Through sharing my Wish Story, I hope all children with life-threatening medical conditions know that they will never walk alone!"



Ivy 曾為願望童，現為星星同學會一員，將投身願望義務工作。

Ivy, Wish Child in 2012 and now our Wish Alumni who will devote herself to volunteer service.

## EVENT SNAPSHOTS

### 01

#### Clé de Peau Beauté 願望贊助

Clé de Peau Beauté 與願望成真基金及六位星級女性攜手合作，贊助六位願望童實現願望，並豐富他們的願望歷程－替願望童設計公主裙、計劃行程、安排遊覽旗艦店、共享午餐、挑選房間佈置及搜尋學習英語應用程式。

#### CLÉ DE PEAU BEAUTÉ WISH SPONSORSHIP

Clé de Peau Beauté collaborated with Make-A-Wish Hong Kong and six celebrities to grant wishes of six Wish Children and enrich their Wish Journeys by designing a princess dress, planning an itinerary, arranging an exclusive flagship store tour, enjoying a special lunch, selecting room decorations and searching for English learning apps.





# WORLD WISH STORY

## 不一般的睡覺體驗

患上腦癌的 Jamie 由八個月開始進進出出醫院無數次，一直至現在 7 歲。你會猜想在醫院的每個晚上定必寂寞難耐，可是樂觀的 Jamie 一家告訴你：「在醫院睡覺也可以變得很有趣！」原來，Jamie 的爸媽為了讓兒子適應醫院的生活，曾試過用床單和毛氈將病床大變身，化造一個動物洞穴！自此 Jamie 樂透了，和爸媽天馬行空地幻想很多睡覺空間，也因此啟發他與別不同的願望——一個非凡的睡覺假期！

英國願望成真和 Jamie 一起計劃「發個好夢願望之旅」，分別在前往倫敦的輪船、火車，以及古堡內睡了一場好覺。

媽媽說：「每次到訪新地方，他的眼便會瞪得更大，怎能相信這麼奇妙的事會發生在他身上呢？」

Jamie 的旅程更有意外收穫呢！原來他休息的輪船旁就是英國電視節目《X Factor》工作室！現在每次在節目裡看到輪船畫面，Jamie 都會興奮地大叫：「我曾在這兒睡覺呢！」

## AN UNUSUAL SLEEPING EXPERIENCE

Jamie has spent most of his life in hospital since he was diagnosed with Brain Tumor at 8 months. Since then, being in and out of hospital became a "way of life" for the family. His mother always tried to make his stays there a bit fun by making a den out of his sheets and blankets. Jamie's wish for a traveling holiday packed full of unusual places to sleep was sparked by his mother's creative sleeping arrangements for him whilst he was in hospital!

Make-A-Wish UK planned the fabulous sleeping journey with Jamie, who has been to unusual sleeping places around London, such as on a super-yacht, on a train and in a castle.

**"Every single new thing Jamie experienced his eyes and mouth just opened wider and wider. He just couldn't believe it!" Mother said.**

One of the added bonuses was that the boat Jamie slept on was right outside the X Factor studios! Every time Jamie watches the X Factor now and sees the yacht in the background, he says: "I slept on that!"



## 02

### 好好行香港 鼓勵追夢

三位熱愛夢想、熱愛徒步的年青人 Patrick、Rebecca 和 Jason 籌備了歷時兩星期的「徒步環港」之旅，為願望成真基金籌款，幫助願望童完成心願之餘，以此鼓勵更多人去追尋夢想，思考生命不同的可能性，發掘人情味故事。

### WALKING AROUND HONG KONG – DREAMS ARE POSSIBLE

Walking enthusiasts Patrick, Rebecca and Jason, pursued their dreams by walking around Hong Kong for two weeks to raise funds for Make-A-Wish Hong Kong. Besides making wishes come true, they want to encourage more people to pursue their dreams, think about the possibilities in life and explore different stories in the local communities.



## 03

### 童樂 · 同樂聖誕音樂會

E&R Foundation 與願望成真基金於去年聖誕節攜手合辦慈善音樂會，用音樂感動人心，更為病童籌得 HK\$400,000 善款。

### THE SPIRIT OF CHRISTMAS CONCERT

E&R Foundation and Make-A-Wish Hong Kong co-organized a Christmas concert for charity, raised HK\$400,000, to share love with Wish Children.





## 請你幫助實現孩子的願望!

我們誠邀你一起實現靜翹的願望，以生命影響生命！17歲患有急性骨髓白血病的靜翹住院時有一個願望，就是希望用親手設計的襟章、文件夾和布袋進行籌款，購買醫療器材（無障礙電動沐浴椅），幫助父母照顧重病兒童，也讓其他病童知道，他們一路走來並不孤單。在她完成治療後一年，因肺排斥急需肺移植。這也啟發了靜翹親自設計襟章的念頭，以推廣器官捐贈，燃點別人的希望。

追夢之旅不易走，但願你能和靜翹並肩而行，為她圓願！（請參考捐款表格了解詳情）

## PLEASE SUPPORT US TO MAKE DENISE'S WISH COME TRUE

Please join hands with us to realize Denise's beautiful wish! The 17-year-old Wish Child, Denise, who suffered from Acute Myeloid Leukemia, wished to raise funds for the hospital to purchase an electric shower chair and benefit other patients. What's more, she was inspired to create pins and promote organ donation while she was going through an urgent lung transplant.

It is a giving wish that impacts the lives of others! We sincerely hope that you will walk along with us to make Denise's wish come true! (Please refer to the donation form for more details)

「我想設計禮品包來為兒科病房籌款及推廣器官捐贈」— 靜翹，17，急性骨髓白血病人  
 "I wish to design a gift pack to raise funds for the pediatric ward and promote organ donation" - Denise, 17, Acute Myeloid Leukemia



## 鳴謝 ACKNOWLEDGEMENTS

Albert World Trade Limited  
 Asia Business Development Group  
 Blessed Harmony Ensemble Group  
 bread n butter  
 buzz agency  
 California Pizza Kitchen  
 Charities Aid Foundation America  
 City Super Limited  
 Clé De Peau Beauté  
 Community Partner Foundation  
 Crown Worldwide Holdings Limited  
 Deckers Asia Pacific Limited  
 Deutsche Bank AG, Filiale Hongkong  
 DFS Group Limited  
 Dragon Crowd Enterprise (China) Limited  
 E & R Foundation Limited  
 ECCO Shoes Hong Kong Limited  
 Edvance Technology (Hong Kong) Limited  
 Elephant Community Press Limited  
 EX-R Consulting Limited  
 Fairchild Junior Academy & Fairchild Kindergarten  
 Farmgate Asia Limited  
 First Strong Workshop Limited  
 Friends of Mass Mutual Jr. Space Group  
 FWD Life Insurance Company (Bermuda) Limited  
 Hallmark Cards (Hong Kong) Limited  
 Hasbro Far East Limited  
 Hello Kitty Secret Garden  
 Honeybunch Handmade Limited  
 Hong Kong Community College  
 Hong Kong Disneyland Resort  
 Hong Kong Rebel Legion  
 Hong Kong Urology Clinic Company Limited  
 Hongkong Land Limited  
 HoshingArt Creation Company Limited  
 Jetour  
 KCS Public Relation Consultancy Limited  
 Kung Wo Glass Company Limited  
 Larry Jewelry Limited  
 Lazy Daisy  
 L'Eclair de Genie  
 Level 3 Communications Hong Kong Limited  
 Make-A-Wish Foundation International

Make-A-Wish United Kingdom  
 Mandarin Oriental  
 Manna Catering Limited  
 Print.Rich.Products  
 Rockreef Investment Limited  
 Royal Capital Precious Metals (Asia) Limited  
 Ruby Tuesday  
 SABMiller Asia Limited  
 Sanfield (Management) Limited  
 Sanrio Hong Kong Company Limited  
 Silver Infusion  
 South China Media  
 Sri Ganesh Limited  
 St Mary's Canossian College  
 Standard Chartered Bank  
 Sun Hung Kai Real Estate Agency Limited  
 T Galleria by DFS  
 The Hong Kong University of Science & Technology  
 The Peninsula Hong Kong  
 Tom Lee Music  
 U Magazine  
 Vinox Limited  
 Visit Finland  
 Voice Of The Harp Limited  
 Who Are Invited  
 WHAT IF  
 Williams Lea Tag  
 好好行香港  
 花之房濤之里

Ms Albertina, Tina Isabel Xavier  
 Ms Au, Natalie  
 Ms Au, Suk Ching Anita  
 Mr Borer, Peter Camille  
 Mr Cha, Eric  
 Mr Chan, Benny  
 Prof Chan, Chi Fung Godfrey  
 Mrs Chan, Laura  
 Ms Chan, Shita  
 Mr Chan, Siu Wing Raymond  
 Ms Chan, Vivian  
 Mr Chang, CP Clarence  
 Ms Cheng, Iris  
 Mrs Cheng, Leonard  
 Mrs Cheong, Helen  
 Mrs Cheung, Liza  
 Ms Cheung, Magdalena  
 Ms Cheung, May  
 Ms Chiang, Lily  
 Mr Ching, Tak Chiu Stephen  
 Mr Chou, Jay  
 Mrs Chow, Lily  
 Ms Chu, Wing Yan  
 Miss Chung, Sui Wah Joy  
 Mr Edward CM Wong  
 Mr Fan, Cheung Fuk John  
 Mrs Fung, Jean  
 Miss Fung, Kwan Ting Hayley  
 Ms Hon, Alice  
 Mrs Hsieh, Lynn  
 Mrs Hui, Peggoty  
 Mr Koo, Louis  
 Miss Kwan, Pansy  
 Mr Kwok, Aaron  
 Lal, Mei Fong Forie  
 Madam Lam  
 Ms Lam, Joanne  
 In Lieu of Mr Lam, Ming Yee  
 Ms Lau, Jessie  
 Mrs Lau, Pam Wei Ping  
 Miss Lau, Queenie Fiona  
 In Lieu of Miss Lau, Yan Ki  
 Dr Lee, Kai Chung Arthur  
 Mr Lee, Wa Lun

Miss Leung, Ka Fei Catherine  
 Mrs Leung, Lee Chi Hung  
 Li, Kin Man Garrie  
 Mrs Lim, Cecilia  
 Lo, Chi Kit  
 Prof Lo, Phillip and Mrs Lo, Dorothy  
 Mr Ma, Gary  
 Ms Mak, Kai Lai  
 Miss Mak, Kwan Blk Jenny  
 Markiplier  
 Late Mrs Mok, Wong Fung Yee  
 Mr Nield, Robert  
 Mr Siu, Echo  
 Ms So, Emily  
 Mrs Sun, Sophia  
 Ms Tam, Tracy  
 Ms Tam, Zoe  
 Mr Tang, Wai Tung George  
 Mr To, Ben  
 In Lieu of Mr To, King Wah Joseph  
 Wang, Cheng  
 Mr Wong, Cheuk Ming  
 Ms Wong, Ching Wah Elle  
 Ms Wong, Connie  
 Ms Wong, Elizabeth Hung  
 Mrs Wong lu Kwong Sang & Dr Wong  
 King Ki Charmaine  
 Ms Wong, Kathleen  
 Wong, Kit Ying  
 Wong, Sek Hei  
 Mrs Yang, Marie  
 Ms Yeung Chow, Chiu Ping Kathleen  
 Miss Yeung, Mei Chun Jerry  
 Mrs Yewn, Diana  
 Prof Young, TT Rosie  
 Ms Yu, Katherine  
 Mdm Yung Ng, Pui Yee Polly  
 Fox Image  
 Photographer Eddy Tsang  
 Photographer Max Cheung  
 Volunteers of Share the Joy of a Wish  
 and Trees of Hope  
 攝影師鄭沛霖

Make-A-Wish Hong Kong 願望成真基金 makeawishhk

TEL: 852 3101 9688 FAX: 852 3101 9588  
 E-MAIL: info@makeawish.org.hk WEB: www.makeawish.org.hk

### 編輯委員會

劉仲恒醫生 梁嘉儀  
 李慧琳 劉文琪  
 陳政怡 馮軍婷 (實習生)  
 黃千容

### EDITORIAL BOARD

Dr Kevin CH Lau Ms Jessica Leung  
 Ms Susanna Lee Ms Tracy Lau  
 Ms Anna Chan Ms Hayley Fung (Intern)  
 Ms Cindy Wong